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people places Second Edition Design Guidelines for Urban Open Space edited by Clare
Cooper Marcus and Carolyn Francis A resurgence in the use of public space continues
throughout North America and many other parts of the world. Neighborhoods have
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become more outspoken in their demands for appropriate park designs; corporations
have witnessed the value of providing outdoor spaces for employee lunch-hour use;
the rising demand for child care has prompted increased awareness of the importance
of developmentally appropriate play and learning environments; and increased
attention is being focused on the specific outdoor space needs for the elderly, college
students, and hospital patients and staff. Now available in an updated, expanded
second edition, People Places is a fully illustrated, award-winning book that offers
research-based guidelines and recommendations for creating more usable and
enjoyable public open spaces of all kinds. People Places analyzes and summarizes
existing research on how urban open spaces are actually used, offering design
professionals and students alike an easily understood, easily applied guide to creating
people-friendly places. Seven types of urban open space are discussed: urban plazas,
neighborhood parks, miniparks and vest-pocket parks, campus outdoor spaces,
outdoor spaces in housing for the elderly, child-care outdoor spaces, and hospital
outdoor spaces. People Places contains a chapter-by-chapter review of the literature,
illustrative case studies, and design guidelines specific to each type of space. People
Places has a number of features that can be easily incorporated into the design
process:

* Clear, readable translations of existing research on people's use of outdoor spaces.

* Performance-based design recommendations that specify key relationships between
design and use.

* Design review checklists that help readers plan and critique designs.

* A clearly organized, concise format equally useful to the design practitioner and the
design student.

The newly revised edition of People Places also includes:

* Discussion of accessibility issues, including ADA regulations and the concept of
universal design; and of design responses aimed at crime reduction.

* Procedures for conducting post-occupancy evaluations of designed outdoor spaces.

* Updated and new information on each type of outdoor space, with special attention
to hospitals, child care facilities, and campus outdoor spaces where specific advances
have occurred since 1990.

* A completely new color-photo section and 50 new black and white illustrations.

Winner of the Merit Award in Communication from the American Society of Landscape
Architects, People Places is an essential working tool for landscape architects and
architects, city planners, urban designers, neighborhood groups, and anyone else
concerned with the quality of urban open space.
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书评

这本书出色的地方是它关注了公共空间的各个层面，而不是一个层面，比如不是只有抽
象的空间形态和比例的讨论，它还关注引导控制，不是只有设计师的形式色彩材料的视
野，它还关注人的行为和活动，有相对完整的视野框架。而且不是一种完全的抽象理论
纲领和愿景的书写，通过具体的...  

-----------------------------
身体发育与跑,跳,攀爬等大幅度或大运动量活动关系最为密切.通过这些活动,儿童们逐渐
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了解自己的身体,意识到它的能力和局限性,通过学习特定技能还会产生优越感或自尊感.
历史上,户外活动曾被看作是缓和情绪的机会。
也就是说，游戏设施的含义要是太模糊，它也许就会原封不动...  

-----------------------------
如果说曾经有那么一些非常强烈的冲动想要成为一个风景园林师，那一定是因为刚刚看
过《人性场所》的那几天里满心的激动。每次画一个方案在纸上之前，总是为不能走遍
世界各地的园子去感受人们真实的喜好而遗憾。一切对空间的把握目前都只能停留在大
脑中，缺少一种近在眼前的尺度...  

-----------------------------
1，定义—分析（功能与形式）—案例—总结。 2，总结元素：草沙铺石水树设。
3，入口边界的辩证：既突出使人们注意到又要考虑内部的隐私。
4，围合的亚空间的营造（建筑或树木），注意要有多样性（增加户外就餐，座椅，台
阶等设施），否则变成表演舞台。 5，设计对象的视线，光...  

-----------------------------
随着信息化时代的到来，当代的私有化使得公共空间的部分功能减弱。多数曾需要在公
共空间进行的活动日趋向私人场所或专门场所转移。人们习惯于在家中购物、在餐厅聚
会，公共和半公共空间逐渐变成了不同年龄群体的专有区域（如大学校园、老年社区等
）或是不同种族和文化群体的专...  

-----------------------------
这本书将城市空间分为广场、邻里公园、袖珍公园、校园公园、养老花园、儿童空间（
是少了屋顶花园了吗）
在这里粗暴地介绍下书中学到的马库斯的方法论，希望能帮到您 方法论步骤:
1.基地周边勘查
周边景色、周边住宅或者餐厅的隐私、道路噪音、高层视线、车站出入口 2.基地性质...
 

-----------------------------
我觉得不管是新手，还是老手。这本书还是很不错的，从人类行为心理学上入手来分析
各种不同类型场地的空间组合。其中还有不少调查的表格来帮助新手了解场地的规划的
重要性。
我个人觉得他的使用评价非常赞，对新手来说，是一个很好的指导，能弥补你设计上未
考虑的...  

-----------------------------
书不错，结合实例讲了70年代美国在城市公共空间建设中的问题，其中很多都是当前国
内正在遭遇的，很有启发性，值得一看！  
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